
Hej til alle  

 

På tilbage meldingerne kan jeg se at der var flere der havde svært ved at deltage d. 5/5 og ugen efter, derfor 

aflyses mødet.  

 

Kort info af hvad der sket siden sidst:  

 

- Der er 4 hustande der ikke har indbetalt kontingent rettidigt, Henning sender rykker.  

- Aftale Jørgen Jakobsen (nr. 30) om vedligeholdelse af grønt område for årene 2009-2010-2011 er skrevet 

under.  

- Kommunen har været rundt for at udbedre løse chaussesten.  

- Containere var opstillet i weekenden 25/26 april og er bestilt til d. 16/17/18 oktober  

- Vedr. om vi er ansvarlige for hele fælles arealet hvilket blev diskuteret på sidste møde: så har jeg ikke haft 

tid til at kikke på den sag.  

 

- Næste møde er sat til den 11/8 kl. 19.30  

 

Vedhæftet: Peters referat fra sidste gang  

 

 

 

 

        Mvh Knud 


